



慈善義賣 CHARITY SALE

條款及細則

Terms and Conditions

- 顧客可用港幣付款，恕不接受外幣。
Customers can pay with Hong Kong Currency. Foreign currency is not accepted.
- 本店接受現金（不設找贖）、Visa卡、Mastercard、八達通、支付寶、微信支付及PayMe。
Cash (no change will be provided), Visa card, Mastercard, Octopus, Alipay, WeChat Pay and Payme are accepted.
- 顧客購買任何精品後，恕不退款及退換。
All items sold are neither refundable nor exchangeable.
- 所有精品每日數量有限，先到先得，售或換完即止。
All item quotas apply and sale or redemption is on a first-come, first-served basis while stock lasts.
- 所有精品不可轉售、不能兌換現金或換成其他禮品，並不設退換。海港城置業有限公司有權收回或取消用作轉售用途之精品。
All items are not for sale, non-exchangeable for cash and/or other gifts, and are non-returnable. Harbour City Estates Limited reserves the right to collect or cancel the items used for sale.
- 如任何物品遺失或損壞，海港城置業有限公司恕不負責及補發。
Harbour City Estates Limited bears no responsibility and no compensation for loss or damage of all items.
- 海港城置業有限公司有權隨時修改條款及細則、更改或終止出售任何物品，毋須就有關更改或終止另行通知。海港城置業有限公司亦恕不承擔任何有關條款更改或終止所引起的責任。
Harbour City Estates Limited reserves the right to amend or terminate the sale of any items, and terms & conditions at any time without prior notice, and shall not bear any responsibility caused by the amendments or the terminations.
- 如有任何爭議，海港城置業有限公司保留最終決定權。
In case of any disputes, Harbour City Estates Limited reserves the right to final decision.